
O b e c n é      z a s t u p i t e ľ s t v o       M  a l é     Z l i e v c e 

   Dňa: 19. 1. 2015 

Z á p i s n i c a 

z   3 zasadnutia obecného zastupiteľstva v Malých Zlievciach konaného dňa 19. 1. 2015 

o 18,00 hod. 

___________________________________________________________________________ 

Prítomní  poslanci :   podľa prezenčnej listiny 

Neprítomný :              Jozef Oláh – pre pracovné povinnosti        

Program :  

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 

3. Informácia o stave záväzkov obce a podniku služieb  

4. Schválenie rozpočtu obce na rok 2015 

5. Prerokovanie rozpočtov na roky 2016 a 2017 

6. Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra  

7. Otázky poslancov a občanov         

8. Záver 

 

Bod 1.  

Zasadnutie otvoril a viedol starosta.  

 

Bod 2.  

Boli určení overovatelia a zapisovateľ zápisnice. 

 

Bod 3.  

Stav uhradených záväzkov: za obec v decembri 2014 bolo uhradené 7194,57 € 

          do 19. januára 2015 bolo uhradené 1630,93 € 

                 za podnik služieb bolo uhradené v decembri 6654,82 € 

 

Neustále sa nám objavujú nové neuhradené záväzky, ktoré neboli súčasťou preberacieho 

protokolu. Firme SUMA podľa našich podkladov sme dlhovali 897,8 € a v skutočnosti 

1644,02€. Podobne tak bolo aj pri firme TIWA. Preto pri uhrádzaní každého záväzku je 

potrebná osobná kontrola medzi dodávateľmi a obcou. Z dôvodu nedostatku finančných 

prostriedkov je potrebné dohodnúť splátkové kalendáre. V podniku služieb sa záväzky zvýšili  

o neuhradenú DPH za mesiac november 2014 vo výške 1024 €.  

Starosta predpokladá, že do konca roku 2015 môžeme vyrovnať za obec všetky podlžnosti. 

V podniku služieb je stav zložitejší, nakoľko príjmy sú minimálne a záväzky sú stále vysoké.  

Tu je predpoklad  uhradenia dlhov do konca roku 2016. Prioritne musíme riešiť úhradu daní 

a odvodov, aby nám  nerástli sankčné úroky a penále.  

Veľkým problémom je zistený stav v pokladniach. V obci malo byť v hotovosti ku dňu  

10. 12. 2014 - 2502,65 €. Kontrolou bolo zistené, že tento stav nie je správny, nakoľko dva 

doklady boli zaúčtované v inej výške a v mesiaci august 2014 bol nesprávne vykonaný súčet 

príjmov a výdavkov.  



Dňa 10. 12. 2014 bola odovzdaná pokladničná hotovosť vo výške 327,56 €. Predbežne 

vyčíslená chýbajúca suma 2583,5 €  bude odsúhlasená medzi bývalou starostkou a terajším 

starostom. V pokladni podniku služieb k uvedenému dňu chýbalo 670,12 €. Uvedené rozdiely 

boli podľa bývalej starostky a vedúcej podniku služieb kvôli tomu, lebo niektorí občania 

neuhradili svoje záväzky za odobratý tovar v potravinách Zlievčan.  

 

Bod. 4  

K navrhnutému rozpočtu zverejnenému na obecnej tabuli neboli zo strany občanov vznesené 

žiadne pripomienky. Úprava bola urobená v kapitole energie, kde sa zvýšil výdaj o 2000 €. 

K zníženiu došlo v kapitole všeobecný materiál o túto sumu. 

 

Bod. 5 

Rozpočet na roky 2016 a 2017 je ako predbežný. Tu sme zohľadnili výšku inflácie a mierny 

nárast miestnych daní v príjmovej časti. 

 

Bod. 6 

Na návrh poslanca Ing. Igora Gazdíka boli doplnené podmienky pre uchádzača o funkciu 

hlavného kontrolóra o ďalšie potrebné náležitosti. A to písomný súhlas so spracovaním 

osobných údajov a uvedenie profesijného životopisu. Písomnú prihlášku je potrebné doručiť 

na obecný úrad najneskôr do 14 dní pred dňom konania voľby, vrátane hore uvedených 

náležitostí a výpisu z registra trestov nie starší ako 3 mesiace a dokladu o vzdelaní.  

 

Bod. 7 

Starosta obce predložil prítomným nasledovné informácie: 

- plán zasadnutí obecného zastupiteľstva na rok 2015 

- predsedkyňu komisie pre kontrolu zákona o ochrane verejného záujmu pri výkone 

funkcií verejných funkcionárov informoval,  že v zákonnej lehote predložil svoje 

majetkové priznanie a táto komisia ho môže posúdiť kedykoľvek .  

- nadácií SPP sme predložili projekt na výstavbu parku na ploche pri pálenici  

- návrh na priebeh osláv 770 výročia od 1. písomnej zmienky o obci  

- návrh na nárok stravných lístkov aj na dni, keď si zamestnanec čerpá dovolenku. 

Tento návrh nebol hlasovaním poslancov schválený. 

 

Poslanec Ing. Igor Gazdík predniesol nasledovné pripomienky:  

 

Bolo by potrebné určiť sobášiaceho.    

- starosta mu odpovedal, že sobášiaci sa určuje len v obci ktorá má matričný úrad.   

 

Bolo by vhodné si schváliť nový rokovací poriadok, aby bolo jasné kto kedy môže  

k jednotlivým bodom vystúpiť, aby si zbytočne neskákali  občania do rečí.  

- starosta mu odpovedal, že terajší rokovací poriadok predloží na budúcom zastupiteľstve a je 

v právomoci zastupiteľstva ho v prípade potreby upraviť.  

 

Žiadal vysvetlenie k darovacím zmluvám pre ústav v Kirti a školu v Bušinciach.  

- starosta odpovedal, darovacie zmluvy vrátane príloh sú k dispozícií a na ďalšie 

zastupiteľstvo budú predložené, vrátane podrobnejšieho vysvetlenia.  

 

 

 

 



Žiadal o zverejnenie počtu zamestnancov obce a podniku služieb a ich uväzkov. 

- odpoveď starostu, v obci sú zamestnaní – Gabriela Tomanová, Róbert Gazdík, Ján Gál, 

Jaroslav Hanus, Slavomír Botoš, všetci na plný úväzok. Pani Silvia Oláhová má schválený 

čiastočný uväzok na 4,5 hodiny.  V podniku služieb je zamestnaná Ľubica Nagyová na 

úväzok 4,5 hodiny a Eva Černíková na plný úväzok. Menovaná však odo dňa 31. 1. 2015 

ukončí s organizáciou pracovný pomer dohodou.  

 

Súhlasil s určením čiastky 1000€  na činnosť FO Malé Zlievce, ale vytkol vysoké pokuty 

a chcel vyúčtovanie prostriedkov za minulé obdobie.  

- odpoveď starostu, je pravda, že udelené pokuty sú vysoké a zbytočne nám uberajú 

prostriedky, ktoré sú potrebné na činnosť. Niektoré boli udelené objektívne, ale za 

nenahrávanie zápasov video kamerou boli udelené zo strany futbalového zväzu doslovne 

likvidačne. Prostriedky v ďalšom období bude týždenne kontrolovať obec.   

 

Poslanec Otto Borik chcel vedieť, či obec bude odpredávať nejaký majetok, nakoľko to bolo 

tak prednesené na minulom zasadnutí obecného zastupiteľstva.  

- odpoveď starostu, zatiaľ môžeme predať len kováčsku dielňu, lebo ostatné objekty sú 

v záložnom práve ŠFRB.  

Poslanec Ing. Igor Gazdík vyjadril poľutovanie nad touto skutočnosťou, nakoľko nám tieto 

priestory môžu byť v budúcnosti potrebné a navrhol, aby na budúce rokovanie OZ bol 

predložený zoznam nepotrebných vecí.  

-  odpoveď starostu, je možné že by sme uvedené priestory vedeli využívať, ale obec musí 

uhrádzať svoje záväzky. Z tohto dôvodu musíme pristúpiť k odpredaju niektorých hnuteľných 

aj nehnuteľných vecí. Pri kováčskej dielni nie je vysporiadaný pozemok, preto aj očakávaný 

príjem z predaja bude nižší. Zároveň na budúce rokovanie predloží aj zoznam nepotrebných 

hnuteľných vecí.  

 

Otázky občanov:  

 

Ing. Radoslava Filkusová chcela vedieť či je pozemok potrebný na výstavbu parku 

vysporiadaný.  

- odpoveď starostu, na miestach kde má byť prístupový chodník a v časti zarastený vŕbamí má 

vlastnícky vzťah obec. V určitej časti sú známi vlastníci s ktorými budeme jednať o prenájme 

časti pozemku, prípadne o jeho odkúpení.  

 

Pani Miroslava Gazdíková požiadala o prerobenie dažďového žľabu a bola prekvapená, aké 

nedostatky boli vo vedení účtovníctva obce.  

- odpoveď starostu, s opravou žľabu poverí zamestnancov obce, ale požiadal o trpezlivosť.  

Musíme zlepšiť ekonomické fungovanie obce, ktoré bolo skutočne na nízkej úrovni. Preto je 

potrebné vykonať aj nevyhnutné zmeny. Pristúpime asi aj k zabezpečovaniu vedenia 

účtovníctva externe.  

 

Pani Mária Gazdíková chcela vedieť stav vyplatených daní za predošlé obdobia.  

- odpoveď starostu, postupne pristupujeme k vymáhaniu miestnych daní, ale veľký problém 

máme s poberateľmi sociálnych dávok. Tu nesmieme pristúpiť k exekúcií. V ostatných 

prípadoch tieto dane vieme vymáhať. V oblasti platenia nájomného došlo ku koncu roku 

k náprave a všetky platby boli v lehote splatnosti vyrovnané.  

 

 

 



Ing. Dominika Filkusová mala pripomienku, že vrecia do ktorých ukladajú plastové fľaše sa 

nevracajú a mal by byť zabezpečený aj ich pravidelnejší odber. 

- odpoveď starostu, zabezpečíme vracanie vriec a aj potrebný odber.  

 

Pán Jaroslav Filkus hovoril o prepadnutej ceste od Tomanov, kde stojí v prípade dažďa voda. 

Požiadal o rokovanie s okresnou správou ciest.  

-odpoveď starostu, s touto inštitúciou plánuje dohodnúť stretnutie, kde uvedený problém 

môže predniesť. Nevie však s akým výsledkom, lebo na cestách sa v prvom rade opravujú 

výtlky. Ďalej hovoril, že na tomto stretnutí musí dohodnúť spôsob odstránenia nedostatkov, 

spôsobených výrubom topoľov.  

 

Pán Miroslav Filkus požiadal o odstránenie jám na prístupovej ceste k bytovkám. 

- odpoveď starostu,  plánujeme túto cestu opraviť v dohľadnom čase, ale musíme premyslieť 

spôsob . 

 

Mnohí z prítomných žiadali, aby bývalá starostka pani Huďanová podala vysvetlenie vo veci 

ekonomického fungovania obce v predošlom období. 

- odpoveď starostu, môžeme požiadať pani Huďanovú aby sa zúčastnila na budúcom rokovaní 

obecného zastupiteľstva, ale jej to nedokážeme nariadiť.  

 

Rokovanie zastupiteľstva bolo ukončené o 21:15 hodine.  

 

 

 

 

Uznesenia 

z 3 zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 19. 1. 2015 

 

K bodu 2          1/2015  

OZ zobralo na vedomie určenie overovateľov zápisnice a to pánov Otta Borika, Petra Šuľana 

a zapisovateľa Michala Gazdíka. 

Za 4 

 

K bodu 3          2/2015 

OZ zobralo na vedomie informáciu o stave záväzkov obce a podniku služieb. Podrobný rozpis 

tvorí prílohu tejto zápisnice.  

Za 4 

 

B bodu 3           3/2015 

OZ poverilo starostu obce uzavretím písomnej dohody o uznaní a vyrovnaní dlhov. 

V pokladni obce a podniku služieb nebolo fyzicky v čase prevzatia úradu dňa 10. 12. 2014 

toľko finančných prostriedkov ako malo byť účtovne. Uvedený rozdiel je potrebné vyrovnať. 

Z tohto dôvodu do ďalšieho zasadnutia OZ budú vyhotovené uvedené dohody medzi terajším 

starostom Jozefom Filkusom a bývalou starostkou Darinou Huďanovou a za podnik služieb 

vedúcou podniku Gabrielou Tomanovou.  

Za 4 

 

 

 

 



 

 

 

K bodu 4          4/2015 

OZ v zmysle §4 odstavec 5 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy rozhodlo neuplatňovať program obce pri rozpočte na rok 2015. 

Za 4 

 

 

 

K bodu 4          5/2015 

OZ schválilo rozpočet obce na rok 2015. Podrobný rozpis podľa rozpočtovej klasifikácie tvorí 

prílohu tejto zápisnice.  

Za 4  

 

 

K bodu 5          6/2015 

OZ prerokovalo rozpočty obce na roky 2016 a 2017. Podrobný rozpis podľa rozpočtovej 

klasifikácie tvorí prílohu tejto zápisnice.  

Za 4  

 

K bodu 6                                                                                                                   7/2015 

OZ vyhlásilo v zmysle §19a odstavec 2 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení, voľbu 

hlavného kontrolóra na deň 2. 3. 2015.  

Za 4 

 

 

K bodu 6                                                                                                                   8/2015 

OZ schválilo v zmysle §19a odstavec 1,2 a 3 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

nasledovné náležitosti prihlášky:  

- celý spis musí byť doručený v zákonnej lehote v uzatvorenom obale, označený 

„neotvárať – voľba hlavného kontrolóra“  

- doklad o vzdelaní 

- výpis z registra trestov nie starší ako 3 mesiace 

- čestné vyhlásenie súhlasu so spracovaním osobných údajov  

- profesijný životopis  

Za 4 

 

K bodu 7                                                                                                                     9/2015  

OZ schválilo plán zasadnutí na rok 2015 podľa rozpisu uvedeného v prílohe zápisnice. 

Za 4  

 

K bodu 7                                                                                                                     10/2015 

OZ v zmysle §152 odstavec 8 písmena c zákona č. 311/2001 Z. z. zákonníka práce, rozšírilo 

okruh fyzických osôb, ktorým zabezpečí stravovanie a ktorým bude prispievať na stravovanie 

podľa odseku 3 citovaného zákona o starostu obce.  

Za 4 

 

 

 



 

 

K bodu 7                                                                                                                     11/2015 

OZ schválilo predaj osobného automobilu Škoda Felícia špz: VK 840 AB a nákladného auta 

Ávia VK 126 AM za nasledovných podmienok: 

- zámer odpredať tento majetok bude zverejnený prostredníctvom miestneho rozhlasu 

a webovej stránky obce.  

- záujemcovia o kúpu sa môžu prihlásiť na obecnom úrade do 30. 1. 2015 do 12:00 hod. 

- vozidlá budú predané záujemcovi, ktorý predloží najvyššiu ponuku. 

- v prípade nezáujmu o kúpu budú tieto vozidlá vyradené a určené na zošrotovanie.  

- prehliadku vozidiel môžu záujemcovia vykonať v pracovných dňoch OÚ. 

Za 4 

 

 

K bodu 7                                                                                                                     12/2015 

OZ schválilo pomer vo výške 95% z celkovej hodnoty pre určovanie nadmerného odpočtu pri 

dani z pridanej hodnoty, pri energiách  

Za 4  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia:  

 

                       Otto Borik                                                                   ....................................... 

 

                       Peter Šuľan                                                                 ....................................... 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                                      Jozef Filkus 

                                                                                                                     starosta obce    


